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§ 11 
Medborgarförslag gällande att det behövs fler bänkar i 
parken längs Högalidsgatan  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2021/649 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
2. Stadsdelsnämnden överlämnar förslaget till trafiknämnden 

för vidare hantering. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
att det behövs fler bänkar i parken längs Högalidsgatan. I förslaget 
föreslås att tre bänkar placeras, i hörnet av 
Högalidsgatan/Borgargatan samt mittemot Högalidsgatan 40 och 
44. 
Stadsdelsförvaltningen uppskattar medborgarförslaget då det syftar 
till att öka tillgängligheten i stadsmiljön. 
Ansvaret att tillhandahålla bänkar i stadsmiljön är delat mellan 
trafiknämnden, som ansvarar för gatumark, och stadsdelsnämnden, 
som ansvarar för parkmark. 
Om de i medborgarförslaget föreslagna bänkarna placeras ut på 
önskade platser kommer de att hamna på parkmark. Bänkarna skulle 
dock användas av gående som använder trottoaren som löper längs 
med Högalidsgatan. Idag finns två bänkar i höjd med Högalidsgatan 
34 som är placerade på parkmark men som används av gående på 
trottoaren. Dessa bänkar ansvaras och underhålls av trafikkontoret. 
Eventuella ytterligare bänkar längs med denna sträcka bör därmed 
enligt förvaltningen anläggas och underhållas av trafikkontoret. 
Med anledning av beskrivningen ovan föreslår förvaltningen att 
nämnden överlämnar medborgarförslaget till trafiknämnden för 
vidare hantering. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 SÖD 2021/649-3 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 

gällande att det behövs fler bänkar i parken längs med 
Högalidsgatan 

 SÖD 2021/649-3.1 SÖD 2021 649 
Medborgarförslag_maskad 
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